
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 2. december 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål BT
Mener ministeren, at det er værdigt, at ældre får ble på, fordi de ansatte har
for travlt til at hjælpe de ældre på toilettet? Og hvilke initiativer vil ministeren
tage for at sikre, at der er hænder nok i ældreplejen til, at de ældre kan kom-
me på toilettet, når de har behov for det? Der henvises bl.a. til artiklen ”Pleje-
hjemsbeboer gennemblødt af tis: Jeg opdager det ikke, før det er for sent”
bragt på tv2.dk den 29. november 2016 og TV 2’s indslag om samme emne:
http://nyheder.tv2.dk/samfund/2016-11-29-plejehjemsbeboer-gennembloedt-
af-tis-jeg-opdager-det-ikke-foer-det-er-for-sent

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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